YE-868 鞋头冷热定型机 Toe Part Cooling & Heating Forming Machine

- 1. 一般鞋头预定型或外翻鞋定型。
- 2. 适用各种材质之港宝定型。
- 3. 蒸汽系统可以加热、活化鞋头和鞋面。
- 4. 冷模夹具使用铁氟龙束组配合楦头模,可依鞋面厚度任意调整,定型效果完美。
- 5. 楦头用铁弗龙束带组依客户楦头制作,准确度高。
- 6. 本机热模设有蒸汽系统,使鞋面加温过程更具弹性与光泽。
- 7. 采用环保式冷冻系统,制冷速度快,冷冻温度可达零下30℃。
- 8. 定型后使内衬、胶片,鞋面紧密贴合,不起皱、不变形、不起泡。
- 9. 胶模往下压动作模式。
- 1. It is suitable for any materials toe part to pre-forming.
- 2. Steam system can be heated, activating the toe and upper.
- 3. The Cooling system using the Teflon material, it can be adjusted according to upper thickness, make a good shape.
- 4. Use of environmentally friendly refrigeration system, cooling speed, freezing temperatures up to -30 °C.
- 5. Electronically controlled heating system, temperature control is more precise, the maximum heating temperature of up to 200 °C.
- 6. After moulding, the liner, the toe puffs and vamp are closely jointed, without crinkling, deformation and without bubbling.
- 7. Micro-electronic processing system.

机械尺寸 Dimensions	重量 Weight	电压 Voltage	功率 Power	空压源 Air Pressure	产量 Capacity
900X1600X1700mm	370Kg	220V/50HZ	2.7kw	0.6MPa	1500Pairs/8H

